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CONCENTRACIÓ  PER LA PAU: PROUS  GUERRES  I  GENOCIDIS 
 

El dimecres 12 d´aquest mes es va fer una concentració per la pau a la plaça Mn. Cinto 
Verdaguer, davant l´Ajuntament de Sant Just Desvern. Van convocar aquest acte Justícia i Pau 
de Sant Just, la Parròquia de Sant just i Sant Pastor, Omnium Cultural del Baix Llobregat Est i 
Sant Just Solidari. També va comptar amb la presència del Sr. Alcalde, Joan Basagañas i altres 
membres del consistori. 
Es va voler expressar la solidaritat amb les víctimes de totes les guerres, més de 50 arreu del 
mon, siguin a Ucraïna, a Israel i Palestina, a Àfrica, al Pròxim i Extrem Orient, a Centre i Sud 
americà, a les Illes del Pacífic i a Austràlia . 
Alguns grans personatges els van preguntar: Per a què serveix la UTOPIA? La UTOPIA serveix 
per...  CAMINAR. I com deia Arcadi Oliveras, l´esperança no s´ha de perdre mai, mai , mai. 

 

 

 

 



 

TEMPS   PER   CRÉIXER 
 

La comunitat cristiana de Marc havia acollit amb alegria l’Evangeli però,després de l’entusiasme 
de la conversió,va experimentar el dubte en veure la realitat del món que els rodejava. És a dir, 
que ells eren ben poca cosa enmig de l’imperi i, menys encara,enmig de tot el món. Ells, com 
nosaltres avui,es preguntaven: Com conservar la fe en el futur amarat d’amor,que Déu vol per a  
la  seva  creació,en  una  societat  com  la  nostra?  Marc els  va respondre, i  avui ens  respon 
a nosaltres, amb les paràboles de la llavor, un signe sempre viu i actuant. Això ens ha de fer 
pensar que l’obra de Déu no s’ha acabat,i encara menys que depengui de nosaltres, sinó que 
Déu continua treballant enmig d’una humanitat pecadora, transformant-la. Es 
tracta,doncs,d’una germinació inesperada, a la qual Déu per amor ens ha volgut associar tot i la 
nostra indignitat. El que Jesús va voler mostrar és que la força de Déu no té límits i que,a poc a 
poc,anirà penetrant en la humanitat gràcies al seu dinamisme.Com aquells primers cristians, el 
nostre coneixement actual de la humanitat i de l’univers podria portar-nos a dubtar de les 
nostres petites accions quotidianes per a la construcció d’un món nou que es deixi portar per 
l’Esperit del Creador. El primer que  hem de  tenir clar és que  la nostra tasca és sembrar, no 
collir. Oblidar la lògica del recol·lector, tan pròpia del nostre entorn social, que surt sempre a 
recollir fruits, i entrar en la lògica pacient del que sembra un futur millor. Hem de  tenir  present 
que  els  començaments  de  tota  sembra  sempre  són  humils.  Més  encara si  es tracta de 
sembrar el projecte de Déu en l'ésser humà. La força de l'Evangeli no és mai una cosa 
espectacular o clamorosa. Segons Jesús, és com sembrar una cosa tan petita i insignificant 
com «un gra de mostassa»que germina secretament al cor de les persones. La paraula del 
mestre ens ajuda a estar atents no fos cas que visquéssim massa adelerats darrera l’èxit 
immediat en les coses d’aquest món, i amb les nostres impaciències passéssim de llarg d’allò 
que és més important: la qualitat de la nostre fe i del nostre amor, ofert generosament a través 
de petits gestos quotidians, a Déu i a totes les seves criatures. 
PREGUNTEM-NOS 
Estem  preparats per  permetre  que el Regne de Déu s’obri pas  a  les  nostres vides a  través  
de petites i insignificants accions quotidianes?Estem disposats a sembrar les llavors confiant 
que l’acció de Déu les farà fructificar en la humanitat? 
PREGUEM 
Rebeu, Senyor, la nostra lloança. Vós sou qui ha plantat en nosaltres una llavor d’esperança. 
No tenim  ja  pressa:  sabem  que  un  dia  la  comunitat  dels  creients  serà  un  arbre  
esponerós  i  que vindran els ocells a ajocar-s’hi. Ajudeu-nos cada dia a entendre que la vostra 
Església no precisa de cap riquesa per ser el Regne de Déu. Al contrari, només necessita molta 
esperança perquè la llavor d’avui es faci espiga el dia de la sega. Us ho demanem per Jesús, 
senyor nostre. Amén 
                                                                                         ECOPARROQUIES 
 

 

COMENTARIO AL EVANGELIO: Mc 4,26-34   
 

«El Reino de Dios es como un hombre que hecha el grano en la tierra» 
 

Hoy, Jesús nos ofrece dos imágenes de gran intensidad espiritual: la parábola del 
crecimiento de la semilla y la parábola del grano de mostaza. Son imágenes de la 
vida ordinaria que resultaban familiares a los hombres y mujeres que le escuchan, 
acostumbrados como estaban a sembrar, regar y cosechar. Jesús utiliza algo que les 
era conocido la agricultura para ilustrarles sobre algo que no les era tan conocido: el 
Reino de Dios. 
 

Efectivamente, el Señor les revela algo de su reino espiritual. En la primera parábola 
les dice: «El Reino de Dios es como un hombre que echa el grano en la tierra» (Mc 
4,26). E introduce la segunda diciendo: «¿Con qué compararemos el Reino de Dios 
(…)? Es como un grano de mostaza» (Mc 4,30).  
 
 
 
 
 



 
 
La mayor parte de nosotros tenemos ya poco en común con los hombres y mujeres 
del tiempo de Jesús y, sin embargo, estas parábolas siguen resonando en nuestras 
mentes modernas, porque detrás del sembrar la semilla, del regar y cosechar, 
intuimos lo que Jesús nos está diciendo: Dios ha injertado algo divino en nuestros 
corazones humanos. 
 

¿Qué es el Reino de Dios? «Es Jesús mismo», nos recuerda Benedicto XVI. Y 
nuestra alma «es el lugar esencial donde se encuentra el Reino de Dios». ¡Dios 
quiere vivir y crecer en nuestro interior! Busquemos la sabiduría de Dios y 
obedezcamos sus insinuaciones interiores; si lo hacemos, entonces nuestra vida 
adquirirá una fuerza e intensidad difíciles de imaginar.  
 

Si correspondemos pacientemente a su gracia, su vida divina crecerá en nuestra alma 
como la semilla crece en el campo, tal como el místico medieval Meister Eckhart 
expresó bellamente: «La semilla de Dios está en nosotros. Si el agricultor es 
inteligente y trabajador, crecerá para ser Dios, cuya semilla es; sus frutos serán de la 
naturaleza de Dios. La semilla de la pera se vuelve árbol de pera; la semilla de la 
nuez, árbol de nuez; la semilla de Dios se vuelve Dios»  

 

Fr. Faust Bailo. Toronto,  
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INTENCIONS  DE LES  MISSES  DE  LA  SETMANA 

 

DISSABTE   15 20h. CONFIRMACIONS  

DIUMENGE 16              11h. 
12h. 
13h. 

Pro populo 
CAFÈ  AMB  FE 
Irama Roldal 5è Ani. i Alba Martínez 1è Ani. 

DILLUNS    17 20h. Maria Elena Buisan Serradell. 

 DIMARTS  18 20h. Rafael  Ros  Ballester  1è Aniv. 

 DIMECRES 19  20h. Nacho Martínez  16è  Aniv. 

 JUEVES  20 20h. Benefactors espirituals i materials vius i difunts 

 DISSABTE   22 20h.  

 DIUMENGE  23  11h. 
12h. 
13h. 

Francesc, Josep i Maria Carme 
HORA SANTA PER LA VIDA 
Pro populo 
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HORARIS  DE  DURANT  L’ANY 

DESPATX PARROQUIAL, DIMARTS I DIJOUS DE 18 A 19,30H. 
HORARI DE MISSES :  

DE DILLUNS A  DIVENDRES   A  LES  20H. 
DISSABTES  I  VIGILIES  A  LES  19 H. 

I  DIUMENGES   
11’00H. CATALÀ   I 13’00H. CASTELLÀ  

SANT  ROSARI: DE DILLUNS  A DIVENDRES   19,30H  
DE DILLUNS  A  DISSABTE DE LES 17 H. FINS A LES 20’30H. 

 L’ESGLESIA ESTARA OBERTA  
MÒBIL 628 019 078       E-mail santjust664@bisbatsantfeliu.cat 

----------------------------------------------------------------------------------------------- 
HOARI DE MISSES  HOGAR NOSTRA SENYORA  DE  LOURDES 

DE DILLUNS A DISSABTE  A LES 8’30 h. 
DIUMENGES  I  FESTES  A  LES  9’30 h. 

mailto:santjust664@bisbatsantfeliu.cat

